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Discussie over opname Latems verkiezingsdebat: “Ik 

doe niet mee aan politieke spelletjes” 

Het grote verkiezingsdebat in Sint-Martens-Latem moet nog beginnen, maar het zit er nu al 

bovenarms op tussen de drie politieke partijen. Nieuwkomer LEF wil graag video- en audio-opnames 

tijdens het debat, maar meerderheidspartij N-VA stelt haar veto. “Ik zie hier de meerwaarde niet van 

in.” 

Anthony Statius 20-09-24, 09:22 

Op zondag 22 september organiseren de adviesraden en jeugdverenigingen van Sint-Martens-Latem 

in de gemeentelijke sporthal het enige lijsttrekkersdebat naar aanleiding van de komende 

gemeenteraadsverkiezingen op 13 oktober. Maar nog voor het debat van start gaat, is er alvast één 

punt waar de drie lijsttrekkers niet in overeenkomen. 

“De organisatoren stelden voor om het debat op te nemen voor de mensen die zondagavond niet tot 

in de sporthal geraken”, zegt Kristof Vanden Berghe, lijsttrekker van LEF, de nieuwe politieke beweging 

van Samen, VLD en onafhankelijken. “Zo kan men achteraf de opname bekijken om zich op die manier 

goed te informeren over de standpunten van de drie lijsten die aan de verkiezingen deelnemen. De 

gemeenteraden worden wel maandelijks opgenomen en kunnen beluisterd worden op de 

gemeentelijke website. Dit debat zal ontegensprekelijk een stuk interessanter zijn.” 

“Na een eerste weigering op het voorstel voor een video-opname, weigerde N-VA-lijsttrekker Inge 

Vanderhaeghe nu ook het voorstel om een geluidsopname te maken en ter beschikking te stellen”, 



vervolgt Kristof Vanden Berghe. “Dit is onbegrijpelijk. Het gaat immers over een publieke bijeenkomst 

waarop iedereen is uitgenodigd en die als doelstelling heeft om de kiezers en de media zo goed 

mogelijk te informeren. Verkiezingen zijn een hoogdag in een democratie. Zeker nu de opkomstplicht 

is afgeschaft, is het nog belangrijker dat kiezers zich goed kunnen informeren. Een minderheid van de 

kiezers zal op het debat aanwezig zijn. Wij willen iedereen de kans geven. We roepen dan ook alle 

inwoners op om zondag om 18 uur naar de sporthal te komen.” 

Politieke spelletjes 

Rest de vraag waarom er een veto kwam vanuit N-VA. “Ik zie geen meerwaarde in video- of 

geluidsopnames”, zegt lijsttrekker Inge Vanderhaeghe. “Integendeel, ik vrees dat sommige passages 

achteraf uit de context zullen getrokken worden. De partij LEF hanteert een nogal agressieve manier 

van aan politiek doen, maar ik doe niet mee aan deze politieke spelletjes. Het verkiezingsdebat is een 

traditie en het format is goed zoals het is: een eenmalig evenement waarbij de kandidaten en hun 

standpunten worden voorgesteld. Iedereen is welkom om het volledige debat live te volgen en hierbij 

is het belangrijk dat men de interactie tussen de kandidaten ziet. Net zoals de andere partijen bieden 

we nog heel wat andere mogelijkheden waarop de inwoners onze standpunten kunnen ontdekken, 

bijvoorbeeld via huisbezoeken en onze huis-aan-huisbladen.” 

Voor burgemeester Pieter Vanderheyden, lijsttrekker van Welzijn, kunnen geluidsopnames wel, al 

staat hij er niet voor te springen. “In se ben ik er niet tegen, maar ik zie er weinig meerwaarde in”, 

zegt de burgemeester. “Ik denk niet er veel mensen zullen zijn die na het debat nog eens twee uur 

achter hun pc zullen kruipen om die opnames te beluisteren. Video-opnames hebben al zeker geen 

meerwaarde. De vrees dat sommige passages eruit geknipt zullen worden om ze - los van de context - 

op sociale media te gebruiken is terecht.” 

 


